



**Decision adopted by the Executive Board on
the 09/01/2009**

The executive board members of Centrale Lyon Innovation having carefully studied the text of the European Charter for Researchers and the Code of Conduct for their Recruitment declare to be in agreement with all the principles and ideas written in the document addressed both to researchers and their employers.

Consequently, Centrale Lyon Innovation wishes to become associated with these ideas and principles, and will develop progressively the actions in favour of such an European harmonization.

**Décision adoptée par le Directoire du
09/01/2009**

Les membres du Directoire de Centrale Lyon Innovation ont examiné attentivement le texte de la charte européenne du chercheur ainsi que le code de conduite relatif à son recrutement, et déclarent être en accord avec tous les principes et idées indiqués dans ce document adressé tant aux chercheurs qu'à leurs employeurs.

En conséquence, Centrale Lyon Innovation souhaite s'associer à ces idées et principes, et développera progressivement les actions en faveur d'une telle harmonisation européenne.

Date : 10/01/2009

La Présidente du Directoire
De Centrale Lyon Innovation



Dr Bénédicte MARTIN

Centre Scientifique Auguste Moiroux
64, chemin des Mouilles - 69134 ÉCULLY CEDEX - FRANCE
Tél. +33 (0)4 78 33 91 50 - Fax +33 (0)4 78 33 91 51 - e-mail : contactcli@ec-lyon.fr

CENTRALE LYON INNOVATION S.A. à Directoire et Conseil de Surveillance au capital de 200 000 euros
Filiale de l'École Centrale de Lyon

RCS LYON B 389 743 469 - SIRET 389 743 469 00022 - NAF 7112B - FR 82 389 743 469